
Indfødsretsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 6. marts 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 42
Kan ministeren oplyse, hvor mange af de ansøgere som har fået dispensation
af Indfødsretsudvalget til optagelse på det lovforslag om indfødsrets medde-
lelse, der forventes fremsat i april 2015, der på trods den givne dispensation
ikke optages på lovforslaget, fordi de efterfølgende ikke længere opfylder be-
tingelserne? Hvor mange af disse sager forventes forelagt udvalget på ny, så
udvalget eventuelt kan beslutte, at de trods de ændrede forhold fortsat skal
optages på lovforslaget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Langballe
formand

1/1

Indfødsretsudvalget 2014-15
IFU Alm.del  Spørgsmål 42
Offentligt


